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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 14. maj 2018, kl. 17.00–19.00 
 

 

 

Deltagere: Henrik, Caja, Mette, Lilian, Linda, Signe, Anja, Christina, Karin, 

Tommy, Kim, Birgitte, Mia 

 

Afbud: Lilian, Linda,  

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.  Kommentarer til referat fra d. 04.04.18 

(B) 

(1 bilag) 

 

Vi forsøger med et kortere referat, og der skal 

stå i referatet, hvem der har hvilke opgaver. 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden 

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

Formanden: Der er ikke nogen meddelelser. 

 

Ledelsen; Næste skoleår, vil der være et 

kursusforløb for A-sporet, og et for B-sporet, 

omhandlende elevernes undervisning og SFO-

tid. Der er indgået aftaler med kursusholdere. 

Vi har der ud over et forløb om 

teamsamarbejde fælles for hele skolen. Der har 

været stor opbakning fra forældrene, mht. at 

hente børn tidligt ved pædagogisk dag. 

Vi har være udfordret på at få det endelige 

elevtal på plads. Fokus på om vi skal rykke 

rundt på afdelingerne, pga. flere elever i A-

sporet, vi arbejder på IKKE at rykke rundt.  

Fysioterapeut Charlotte stopper og går på 

pension, vi overvejer ikke at ansætte en ny fys. 

Men vil vurdere hvad vi ellers har brug for af 

støttende kompetencer.  

Vi har to stillingsopslag, en pædagog og en 

lærer til ansættelse næste skoleår. 

Vi har stadig 2 langtidssyge. 

Vi regner med at melde klassedannelser ud til 

forældre sidst i denne uge eller først i næste. 

Medarbejdere: Vi har haft elever med til 

skole/hjemsamtaler, det gik rigtig godt, det vil 

vi gøre til næste år. Være til koncert i 

Radiohuset det gik også godt. Der har været 

elevrådsmøde og Smilla blev formand, det gik 

godt, børnene var meget engageret. Godt at vi 
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blev delt på kryds og tværs i forbindelse med 

pædagogisk aften.  

Evt. Støtteforeningen holder sommerfest 

tirsdag d.19.juni.  

4.  Principper (D, B) 

Vi skal arbejde videre med nedenstående 

principper, Kim har revideret på det første 

udkast ud fra debatten på mødet d. 4/4: 

 Klasse/gruppedannelse 

 Ressourcetildeling 

 Teamdannelse 

 (3 bilag) 

Desuden skal vi se på hvilke principper vi 

skal se på fremadrettet. 

 

Ændringsforslag til Klasse/gruppedannelse; 

 

Og til teamdannelse udnyttes ændres til 

anvendelse. 

5.  Skolebestyrelsesvalg 2018 (D, B) 

Status på valgprocessen. 

 

Der er kommet 4 kandidater til bestyrelsen, 

Vi skal brug 3, hvis alle 4 vil i bestyrelsen skal 

der være valg. Caja og Kim indkalder 

kandidaterne og forelægger dem mulighed for 

fredsvalg. 

6.  Budget 2018 (D, B) 

(Bilag følger på mødet) 

 

Budgettet bliver forelagt; Lidt for høj 

forbrugsprocent pga. ekstraordinære 

lønudgifter i forbindelse med aftrædelse, og 

stort forbrug på vikarkontierne. Lønudgifterne 

er lidt for høje i dette kalenderår, men vil 

forventeligt udligne sig i næste kalenderår, 

skyldes kalenderår og skoleår ikke er samme 

periode. Vi mangler også ekstrabevillinger fra 

nogle af vores elever. 

Oversigt over fraværsprocent bliver forelagt: 

Lærernes fraværsprocent er gået op før 4,88 nu 

6,75 pædagogernes lidt ned før 16.14 nu 

13,27%. Vi er i tæt dialog med dem der er 

langtidssyge, og følger kommunens regler for 

håndtering af sygefravær. 

7.  Status på fagfordelingen for skoleåret 

2018/19 

 

Ønsker til fagfordeling for alle personaler 

hænger til udfyldning i personalerummet og 

bliver taget ned på torsdag, hvor vi (Mia, Kim, 

Birgitte) vil kigge på det og komme med et 

udkast, som vi vil forelægge for TRIO(TR-

AMR) og være i dialog med personalerne om 

eventuelle ændringerne. 

Ny skemastruktur bliver beskrevet, det 

tilstræbes at ugen forløber mere jævnfordelt 

med undervisning og SFO tid.  

Vi har besluttet lave om på klassebetegnelsen i 

B-sporet hedder det nu B1, B2, B3. i A-sporet 

hedder det nu A1, A2, A3, A4, A5, A6. 

Alle forældre vil få denne information sammen 

med de nye klasse/gruppedannelse. 

8.  Vi skal ansøge om at veksle UU tid til to 

voksen tid, det er bestyrelsen der nu har 

Skolebestyrelsen godkender ansøgningen om 

kortere skoledage.  
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kompetencen til at afgøre om vi som 

skole må. (1 bilag) 

9.  Evt. 

 

Årets sidste møde er der tradition for at spise 

ude. Mødet er tirsdag d.12.6. Caja vil 

undersøge om vi kan være i golfklubben. 

 

 

Caja Nielsen   Kim Rasmussen 

Formand   Skoleleder 
 

Næste møde er tirsdag d. 12/6 2018 

 

Punkter til kommende møder: Resultat af fagfordeling og klassedannelse. 

 

 


